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De fractie van de VLP constateert, op basis van eigen bevindingen en geluiden/signalen van onze 
inwoners,  dat minimaal de laatste maanden met de name de doorgaande wegen in onze gemeente  
gebruikt worden als een racebaan.

Is het college het eens met onze constatering?

Zijn er gegevens beschikbaar die onze constatering onderschrijven?

Wat zijn de acties die het college gaat nemen om een halt toe te roepen aan het hardrijden?
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